
Toezeggingen

Datum Onderwerp gewenste actie Verantwoordelijk Behandelaar

I 4/21/2016 AFAS bestemmingsplan Bankgiroloterij vervangen door Bankgiro weth. Dragt 4/30/2016 Jordi Bunnik

I 4/21/2016 Gemeentehuis bestemmingsplan consequenties aanpassen afstand info voor amendement weth. Overweg 4/30/2016 Jordi Bunnik

I 4/21/2016 Hamerveldseweg-zuid oplossing toename van verkeer hele traject weth. Van Beurden 11/30/2016 Isaac Boone

I 4/21/2016 Wijzigingsbesluit RWA OR geconsulteerd? weth. Dragt 4/30/2016

I 4/21/2016 De Korf verschil isolatienorm 2012 en nu weth. Overweg 4/30/2016 Adriaan van Arkel

plannings-
datum



I 4/21/2016 De Korf Inzicht in het MJOP weth. Overweg 4/30/2016 Adriaan van Arkel

U 4/14/2016 Pilot mengvormen detailhandel/horeca Leusden variant bgm Vermeulen 9/30/2016 Caroline Udo

U 4/14/2016 Vluchtelingen weth. Dragt 5/31/2016 Ester Mouissie

U 4/14/2016 Vastgoed bespreken in OGO weth. Van Beurden 26-May Ser Janssen

U 4/14/2016 Datalek Amersfoort Onderzoek of inwoners van Leusden gedupeerd zijn weth. Van Beurden 30-Apr

U 4/14/2016 De groene belevenis weth. Van Beurden 30-Apr

R 3/17/2016 VRU financien terugkoppeling AB bgm Vermeulen 25-03-2-16 Robert Verhoeven

R 17-Mar jeugdbrandweer onderzoek pilot in Achterveld bgm Vermeulen Robert Verhoeven

I 17-Mar JOGG waterdrinkpunten onderzoek weth. Van Beurden

I 17-Mar JOGG jaarlijkse rapportage; volwassenen toevoegen weth. Van Beurden

I 17-Mar JOGG 0-meting weth. Van Beurden 4/29/2016 Simone Rijenveld

I 3/17/2016 werkgroep Communicatie uitwerking onderdelen met tijdspad griffier Els Boers

I 3/17/2016 Verkeersplan Achterveld krediet uitsplitsen in 3 onderdelen weth. Van Beurden 3/25/2016 Izaak Boone

Bekeken wordt hoe tegemoet gekomen kan worden aan 
het  voldoen van de kosten voor gebruik van 
accommodatie.

lijst met uitgesplitse inkomsten en prognose over mate 
van zelfstandigheden

Marisa van Burken en 
Willemien de Graaf

zo spoedig 
mogelijk

30-4-2016/ 31-
05-2016



U 3/10/2016 Doelgroepvervoer weth. Van Beudern 4/14/2016 Bram Harmsen

R 2/11/2016 Blauwe zone Hamershof weth. Dragt z.s.m.

R 2/11/2016 Casino stuurt een update rondom het casino burgemeester 2/25/2016 Sven Vosselman

R 2/11/2016 Het nieuwe Inzamelen weth. Van Beurden 8/1/2016

R 2/11/2016 Het nieuwe inzamelen weth. Van Beurden z.s.m.

U 11/26/2015 Hart van Leusden weth. Dragt

U 11/26/2015 Hamersveldseweg Zuid weth. Van Beurden 3/31/2016

I 9/10/2015 Grondexploitaties weth. Dragt

R 7/2/2015 Agenda 22 weth. Dragt

Er komt een onderzoek naar lokale maatregel voor 
doelgroepvervoer
Het college overlegt met betrokkenen zodat de blauwe 
zone wellicht niet nodig blijkt

bekijkt wat er kan bij de afvalinzameling in openbare 
gebouwen en wat er mogelijk is in het buitengebied

heeft extra aandacht voor de communicatie naar de 
inwoners.

in het voorjaar 2016 wordt een schetsontwerp met 
kostenplaatje/dekking aan de raad voorgelegd. Er komen 
in het plan niet minder parkeerplaatsen dan nu het geval 
is.

in maart 2016 wordt een definitief voorstel van het college 
aan de raad voorgelegd.

Bij volgende actualisatie grondexploitaties wordt een 
kaartje gevoegd welke locaties het betreft.
Agenda 22 wordt opgepakt/uitgevoerd samen met de 
samenleving, maar daar wordt niet een apart programma 
op gezet.



R 7/1/2015 Sportbedrijf weth. Dragt

R 7/1/2015 Verordening individuele studietoeslag weth. Van Beurden

I 6/18/2015 Trajecten gericht op arbeidsinschakeling
R 5/21/2015 Verkeersveiligheid rond scholen weth. Van Beurden

Bij de inrichting van het sportbedrijf worden de volgende 
opmerkingen meegenomen:
• met voorrang te onderzoeken op welke wijze de 
verbinding tussen de sporthal en andere voorzieningen 
ten gunste van het integraal gebruik tot stand kan worden 
gebracht;
• te bevorderen dat innovatie een kenmerk van sporthal 
en sportarrangementen wordt om het bewegen, sporten 
en participatie door jong en oud te maximaliseren;
• te onderzoeken of en op welke wijze het Leusdense 
bedrijfsleven kan bijdragen aan en profiteren van (de 
innovatieve bouw van) deze (en andere) 
sportvoorzieningen en sport- en beweegarrangementen;
• er voor zorg te dragen dat het rendement van de 
investering in de sporthal gerelateerd aan andere 
investeringen in o.a. het zwembad kan worden gevolgd 
door het uitvoeren van een maatschappelijke kosten en 
baten analyse. 

Past maatwerk toe bij de Verordening individuele 
studietoeslag en legt volgend jaar aan de raad een 
voorstel voor over de hoogte van het bedrag op grond van 
de ervaringen van het komende jaar. Presidium wil weten 
wanneer?

Gaat de mogelijkheid van 'Kiss and ride' onderzoeken en 
voert dit in bij de nieuwe scholen. Plaatst aantal smileys. 
Betrekt de jeugdgemeenteraad  bij het opstellen van een 
fietsplan voor veilige fietsroutes



U 4/23/2015 Wachttijden voor sociale huurwoningen weth. Van Beurden Wouter van den Bedem

11/13/2014 Nieuwe inwoners burgemeester

6/5/2014 Maatschappelijke meerwaarde in de Maanwijk weth. Dragt

Schriftelijke vragen

Raad krijgt meer duidelijkheid over de wachttijden voor 
sociale huurwoningen. 

Samen met de heer Vos idee ontwikkelen voor leuke 
avond voor nieuwe inwoners.

De raad wordt betrokken bij de invulling van de 
‘aantoonbare maatschappelijke meerwaarde’ in de 
Maanwijk.



Ruimte voor opmerkingen

Is aangepast

Hierover is raad geinformeerd

Wijze van 
afhandeling

De ambtenaar ondersteunt de raad bij mogelijke 
amendementen en informeert daarbij over de 
gevolgen

Ons is geadviseerd om zo’n 60 mm extra isolatie 
toe te passen. Dit in verband met de hoogte van de 
kosten voor het aanpassen van de randen van het 
dak. De isolatiegraad wordt dan opgewaardeerd 
naar een Rc van 3,5 (Bouwbesluit 2012). De huidige 
/ bestaande isolatiegraad is Rc van 1,3; dit is zo’n 
50 mm isolatie. 
Het huidige Bouwbesluit (voor nieuwbouw) eist een 
Rc van 6,0. Dit houdt in dat er zo’n 130 mm extra 
isolatie toegepast moet worden. Het verhogen van 
de dakrand i.v.m. 130 mm isolatie is duur en dat 
houdt in een terug verdien tijd welke nog langer is.



memo 18 april A.7 12 mei

via memo d.d. 22-03-2016

Het in het raadsvoorstel genoemde jaar 2036 heeft 
betrekking op het lopende contract met de 
exploitant (2021) en de intentie om het met 15 jaar 
te verlengen tot 2036.
De Korf is in 1980 gebouwd. Met zo’n 30 / 40 jaar 
zijn er meerdere groot onderhoudsmaatregelen aan 
de orde. Voor dit type object is het uitgangspunt 
van het MJOP: eeuwig in stand houden. Hieronder 
een overzicht van de grotere maatregelen en 
daaronder de cijferreeks van de aankomende 12 
jaar.

2016 Revisie valwanden sporthal 66.000) 
2016 Vervangen dakbedekking (gedeeltelijk) 
(65.000) 
2016 Vervangen ventilatoren (36.000) 
2019 Vernieuwen vloertegels (25.000) 
2020 Vervangen buitenkozijnen (100.000) (visie is 
niet uitvoeren, maar houtrot herstel toepassen) 
2021 vervangen waterleiding (52.000) 
2022 Facelift sportvloer (31.000) 
2024 Vervangen meterkast 86.000) 
2025 Vervangen cv ketels (42.000) 
2026 Schilderwerk buiten en binnen (40.000)
2027 de Tuin Vervangen dakbedekking (10.000) 
2027 de Tuin Vervangen boeiboord en 
gevelbekleding (30.000)

2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 
2025 2026 2027
310.050 37.833 52.815 52.175 111.472 85.410 
55.250 16.484 124.245 51.750 47.042 87.805

In een separate memo wordt de lijst van inkomsten 
aangeleverd en aangegeven wanneer een prognose 
gegeven kan worden.

de Burgemeester heeft de raad schriftelijk 
geinformeerd via een memo

Bij de twee nieuw te bouwen MFC's wordt er een 
waterdrinkpunt gerealiseerd. In overleg met de 
directie van Voila wordt bekeken op welke plek 
(binnen/buiten) die het best kan worden 
gerealiseerd.

werkgroep is bijelkaar geweest, er komt nog een 
aangepaste notitie



De Speelautomatenhalverordening Leusden 2015 
en de bijbehorende beleidsregels zijn gepubliceerd 
op 16 november 2015. De dag erna is een periode 
van drie maanden gestart, waarbinnen de 
aanvragen om exploitatievergunning voor een 
speelautomatenhal konden worden ingediend. Van 
deze gelegenheid hebben twee initiatiefnemers 
gebruik gemaakt; Hotel Gaming BV voor de locatie 
van Van der Valk en Jack’s Casino Leusden BV voor 
de locatie Theo Meijer Sport. Nu er meer dan één 
aanvraag is ingediend en er slechts plek is voor één 
speelautomatenhal, volgt er een bestuurlijke 
afweging met inachtneming van de beleidsregels, 
de zogenaamde kwaliteitswedstrijd. Voor de 
behandeling van de aanvragen staat een periode 
van maximaal 26 weken (met een mogelijkheid van 
verlenging van drie maanden). Hierdoor zal in 
beginsel vóór 16 augustus 2016 een besluit worden 
genomen op de aanvragen.    In de RIB van april nr. 
3 staat de up-date.

Een communicatieplan is in voorbereiding en wordt 
z.s.m. gedeeld met de raad. 

In de raadsvergadering van mei 2016 wordt een 
voorbereidingskrediet gevraagd voor de uitwerking 
van 2 of 3 varianten.



In de beantwoording van de brief van 17 juni van 
Groen Links-PvdA is aangeven dat met het 
sportbedrijf in eerste instantie een 
dienstverleningsovereenkomst aangegaan wordt 
waarin alleen doelstellingen zijn geformuleerd over 
het te initiëren makelpunt en het regelen van 
verhuur van  sporttechnisch onderhoud en het 
toezicht op binnensportaccommodaties.  Afspraak 
met het sportbedrijf is dat we in de toekomst 
toewerken naar meer karakteristieke prestatie- 
indicatoren. Deze keuze is gemaakt omdat we eerst 
de ondernemer de kans willen bieden om het 
sportbedrijf te positioneren alvorens uit te dagen 
met prestatie- indicatoren. 
Het onderzoek zal ter inzage voor  de raad 
beschikbaar worden gesteld.
Om inzicht te verkrijgen over welke specifieke 
prestatie indicatoren in de toekomst moeten 
worden vastgelegd is het college voornemens een 
stagiair onderzoek te  laten verrichten hoe het 
maatschappelijk rendement  van het Burgemeester 
Buining park, inclusief sporthal,  te optimaliseren. 
De uitkomsten van het onderzoek zullen ons tevens 
handvatten geven om adequaat in te kunnen spelen 
op het gestelde in punten 1,2,3  en 4. 

Bij de brede scholen Atria en Atlas worden 
voorzieningen getroffen om het haal- en 
brenggedrag in goede banen te leiden. Bij de 
nieuwbouw van andere scholen wordt deze 
mogelijkheid ook onderzocht. Daarnaast wordt 
gevaarlijk en hinderlijk parkeren aangepakt.
Bij de provincie is een aanvraag ingediend voor 
twee extra smileys. Onlangs heeft de provincie ons 
laten weten dat wij vooralsnog 1 extra smiley 
ontvangen. Bedoeling is dat deze in het voorjaar 
wordt geleverd.  De extra smiley wordt  primair 
ingezet in woongebieden en op schoolroutes.
Bij de voorbereiding van en fietsplan wordt (ook) de 
jeugdgemeenteraad betrokken. Daarbij moet in 
eerste instantie worden gedacht aan het in kaart 
brengen van knelpunten.



Sinds november 2014 werken de corporaties samen 
in Woningnet Eemvallei. Door de invoering van een 
nieuw geautomatiseerd systeem en een grotere 
woningmarktregio is een goed vergelijk met de 
situatie van daarvoor niet te maken. In mei 
organiseren de corporaties een bijeenkomst voor de 
gemeenteraden. Hierin worden de eerste 
ervaringen m.b.t. het systeem en de gevolgen voor 
de woningzoekenden gedeeld.

Het draaiboek is gereed. De eerste bijeenkomst zal 
plaatsvinden tussen 30 april en 15 juni bij Groot 
Zandbrink tijdens de expositie.

De initiatiefnemer voert een 
haalbaarheidsonderzoek uit. Als dit tot een 
positieve uitkomst leidt, vindt  verdere planvorming 
plaats en kan de motie tot uitvoer worden gebracht.
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